
Møteprotokoll 

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg 
Møtested: Snurrevarden Gård, Smidjebergveien 25, Håvik 
Dato: 03.05.2023 
Tid: Kl. 17:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Ruth Mariann Hop AP 
Veronica Helen Ørpetvedt FRP 
Lillian Levik Løndalen KL 
Susan Elin Borg KL 
Yngve Eriksen KRF 
Kenneth Halleland UA 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Geir Aarvik FRP Kenneth Lodden FRP 
Inge Jacob Ekornsæter H Ole Kristian Nilsen H UA KL 
Anne Grete Hegerland 
Naley 

SP 

Møtenotater: 

I forkant av møtet ble det avholdt orientering om Snurrevarden gård og organisasjonen Inn på tunet. 
Møtet startet kl. 18.00 med orientering vedrørende sak 11/23 "Tilstandsrapport barnevernet 2022" 
v/barnevernsleder Arne Fagerland. 

Etter navneopprop var det 8. representanter til stede. Hegerland Naley (Sp) hadde forfall. 

Saksliste godkjent. Møteleder foreslo følgende endring av sakslisten: 
Sak 14/13 "Plan for forebygging - barn og unge" behandles etter sak 11/23. Dette da barnevernsleder 
da har mulighet til å svare på eventuelle spørsmål til sak 14/23. 

Forslaget enstemmeig vedtatt. Saksliste deretter godkjent. 

Hop (Ap) foreslo følgende til å underskrive møteprotokollen sammen med møteleder: 
Veronica Helen Ørpetvedt (FrP) og Susan Elin Borg (KL). 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

Møteslutt: 20.45 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel 
011/23 Tilstandsrapport barnevernet 2022 
012/23 Endring av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 

eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgnstjenester 
013/23 Kjøp av boliger til flyktninger ved bruk av integreringstilskudd 
014/23 Plan for forebygging - barn og unge 
015/23 Helhetlig plan for Helse- og omsorg 
016/23 FACT team i Karmøy kommune 
017/23 Samlesak for spørsmål 
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011/23 Tilstandsrapport barnevernet 2022 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

RFM- 017/23 Vedtak: 
Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

HHO- 011/23 Vedtak: 

Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

012/23 Endring av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgnstjenester 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester. 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 02.05.2023- 013/23 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester. 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne- 02.05.2023- 015/23 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
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eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester. 

02.05.2023 Eldrerådet 

Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

ELD- 013/23 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester. 

02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunediretørens innstilling. 

RFM- 015/23 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

HHO- 012/23 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester. 

013/23 Kjøp av boliger til flyktninger ved bruk av integreringstilskudd 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med 
vedtaket i sak KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir 
kommunedirektøren fullmakt til å bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til 
flyktninger. Disse boligene leies ut eller inngår i en «leie til eie»-ordning. 

2. I tråd med punkt 1 vedtar kommunestyret følgende endringer knyttet til bosettingsbudsjettet: 

I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd (1A) gjøres 
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følgende endringer: 
Andre generelle driftsinntekter endres med -71 140 000 kroner. 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med 60 470 000 kroner. 
Overføring til drift økes med 10 670 000 kroner. 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd (1B) gjøres 
følgende endringer: 

Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 20 250 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 2 080 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 38 140 000 kroner. 
Til sammen utgjør dette økning i bevilgning drift med 60 470 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023: 

Investeringer i varige driftsmidler økes med 10 670 000 kroner. 
Overføring fra drift økes med 10 670 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
legges følgende investeringsprosjekt til i 2023: 

Prosjekt Boliger til flyktninger budsjetteres med en ramme på 10 670 000 kroner. 

3. Vurdering av om det gjøres kjøp til utleie eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak. 

4. Kommunedirektøren kan i henhold til delegasjonsfullmakten foreta budsjettreguleringer 
innenfor rammen av budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går 
på tvers av tjenesteområder. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

HHO- 013/23 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med 
vedtaket i sak KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir 
kommunedirektøren fullmakt til å bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til 
flyktninger. Disse boligene leies ut eller inngår i en «leie til eie»-ordning. 

2. I tråd med punkt 1 vedtar kommunestyret følgende endringer knyttet til bosettingsbudsjettet: 

I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd (1A) gjøres 
følgende endringer: 

Andre generelle driftsinntekter endres med -71 140 000 kroner. 
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med 60 470 000 kroner. 
Overføring til drift økes med 10 670 000 kroner. 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd (1B) gjøres 
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følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 20 250 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 2 080 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 38 140 000 kroner. 
Til sammen utgjør dette økning i bevilgning drift med 60 470 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023: 

Investeringer i varige driftsmidler økes med 10 670 000 kroner. 
Overføring fra drift økes med 10 670 000 kroner. 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
legges følgende investeringsprosjekt til i 2023: 

Prosjekt Boliger til flyktninger budsjetteres med en ramme på 10 670 000 kroner. 

3. Vurdering av om det gjøres kjøp til utleie eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak. 

4. Kommunedirektøren kan i henhold til delegasjonsfullmakten foreta budsjettreguleringer 
innenfor rammen av budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går 
på tvers av tjenesteområder. 

014/23 Plan for forebygging - barn og unge 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)”. 

Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

RFM- 020/23 Vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)”. 
Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
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HHO vedtar ny tekst på s. 15 etter sitat: forpliktelsen til å ivareta barneperspektivet., foreslått av 
Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
NY tekst: 
Plikten til å ivareta barnetsperspektiv i henhold til barnekonvensjonen artikkel 12. 
En viktig side av utredningen i saker som gjelder barn, er å klargjøre hva barna mener. Barns mening 
kan bidra til å klargjøre hva som er det beste for barna det gjelder. At barn blir involvert, er en verdi i 
seg selv, og de vil med dette også få erfaring med deltakelse i samfunnet og økt tillit til samfunnet. 

HHO vedtar et ekstra kulepunkt som da blir nr. 3 på s.15, foreslått av Lillian Levik Løndalen, 
Karmøylista 
Inkludere barnet i samarbeidet når dette er naturlig utfra alder og fungering. 

Behandlet etter sak 11/23. 

Levik Løndalen (KL) fremmet sine to tilleggsforslag under ett. 

Møteleder foreslo i samråd med Levik Løndalen (KL) at tilleggsforslagene ble stemt over under ett. 
Forslaget til voteringsrekkefølge enstemmig vedtatt. 

Forslaget fremsatt av Levik Løndalen (KL) ble vedtatt med 6 stemmer mot 2 stemmer (KrF 1, Ap 1). 

HHO- 014/23 Vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)” med følgende tillegg på side 15: 

Ny tekst på side 15 i planen etter forpliktelsen til å ivareta barneperspektivet: 
Plikten til å ivareta barnetsperspektiv i henhold til barnekonvensjonen artikkel 12. 
En viktig side av utredningen i saker som gjelder barn, er å klargjøre hva barna mener. Barns mening 
kan bidra til å klargjøre hva som er det beste for barna det gjelder. At barn blir involvert, er en verdi i 
seg selv, og de vil med dette også få erfaring med deltakelse i samfunnet og økt tillit til samfunnet. 

Nytt ekstra kulepunkt som da blir kulepunkt nr. 3: 
Inkludere barnet i samarbeidet når dette er naturlig utfra alder og fungering. 
Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

015/23 Helhetlig plan for Helse- og omsorg 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028” 
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten 
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet- 02.05.2023- 014/23 
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1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028” 
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten 
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner 
4. Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 

eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter 
å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - 
forhold som også bør medtas i planen. 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne- 02.05.2023- 016/23 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028” 
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten 
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner 
4. Eldrerådet/råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bekymrer seg over at det kan 

skje en forsterkning av sentraliseringen innen eldreomsorgen. Eldrerådet/råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som også bør medtas i planen. 

02.05.2023 Eldrerådet 

Behandling 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet foreslo følgende fellesforslag som tilleggspunkt 4: 
Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å gjøre 
tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som også 
bør medtas i planen. 
Kommunedirektørens forslag med eldrerådets fellesforslag til tilleggspunkt 4 enstemmig vedtatt. 

ELD- 014/23 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028” 
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten 
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner 
4. Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 

eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter 
å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - 
forhold som også bør medtas i planen. 
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02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling 
med eldrerådets forslag til punkt 4. 

RFM- 016/23 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028” 
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten 
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner 
4. Eldrerådet/råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bekymrer seg over at det kan 

skje en forsterkning av sentraliseringen innen eldreomsorgen. Eldrerådet/råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som også bør medtas i planen. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 

Ørpetvedt (Frp) fremmet innstillingen fra eldrerådet og råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne til nytt tilleggspunkt 4: 
Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å 
gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som 
må tas til etterretning. 

Forslaget fremsatt av Ørpetvedt (Frp) ble vedtatt med 6 stemmer mot 2 stemmer (UA 1, Ap 1). 

HHO- 015/23 Vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 

2028” 
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten 
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner 
4. Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen 

innen eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som må tas til etterretning. 
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016/23 FACT team i Karmøy kommune 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Informasjon om FACT team i Karmøy kommune tas til orientering. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

HHO- 016/23 Vedtak: 

Informasjon om FACT team i Karmøy kommune tas til orientering. 

017/23 Samlesak for spørsmål 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 

1. Ørpetvedt (FrP) fremmet følgende spørsmål: 
Det er ønskelig med en orientering Compilo I H&O sektoren, håper det lar seg gjøre. 
Det hadde vært fint om disse spm hadde blitt svart ut. 
Når fikk KK Compilo? 
Har det blitt foretatt en spørreundersøkelse blandt ansatte som går på deres formening om Compilo? 
Hvilken opplæring er gitt (er det e-læring, en times kurs, eller snakk om en dagskurs, blir det gitt 
repetisjonskurs sporadisk) 
Hva kan man legge inn? (avvik vet vi, men kan man feks også legge inn forbedringsforslag eller 
positive observasjoner?) 
Hvilke plattformer blir brukt (mobil, nettbrett, pc, skriftlige rapporter?) 
Har kommunen statistikk over hvilke plattform/bruker metode som er mest benyttet 
Kan man være annonym 
Har kommunen et minimums måltall pr ansatt (er det i såfall differensiert på stillingstype; leder i 
sektor, leder på avdeling, sykepleier, hjelpepleier etc.?) 
Hvilke informasjon kan man få ut statistikk på? 
(Feks bruker institusjon, antall like saker, løste saker Vs innmeldte saker, åpne saker, saker med tiltak 
etc. ) 

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen Sund, gav ordet til kvalitetsrådgiver i helse og omsorg 
Tove Rosseland som redegjorde for forbedringssystemet Compilo. 

2. Borg (KL) fremmet følgende spørsmål: 
Det er ønskelig fra oss i Karmøylista å få en orientering om hvilke tilbud barn med autisme får i 
Karmøy. Dette med bakgrunn i oppslag i media, samt henvendelser vi har fått fra pårørende. 
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Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen Sund gav ordet til omsorgssjef Bodhild Eriksen som 
redegjorde for tjenestetilbudet for brukergruppen og tildelingsprosessen. 

3. Borg (KL) fremmet følgende spørsmål: 
Det hadde også vært fint om utvalget kunne få en foreløpig evaluering av den nye turnusordningen 
som er innført ved Skudeneshavn sykehjem. Hvordan opplever beboere, ansatte og pårørende at den 
fungerer? 

Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen Sund gav ordet til omsorgssjef Bodhild Eriksen som 
orienterte om den tredelte turnusen som praktiseres i Skudeneshavn som er et bevisst valg for å 
bedre tjenestetilbudet. 

4. Borg (KL) fremmet følgende spørsmål: 
Hvilke erfaringer har administrasjonen og ansatte med demente og somatiske beboere på samme 
avdeling? 

Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen Sund gav ordet til omsorgssjef Bodhild Eriksen som 
orienterte om at man nå skiller mellom langtidsplass og kortidsplass, grunnet at de fleste som gjerne 
kommer på somatisk avdeling også har en kognitiv svikt. 

5. Tjenester for barn og familier 
Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen-Sund orienterte om anbefalt fremtidig organisering av 
tjenester for barn og familier i ny sektor inn under helse- og omsorgsetaten. Presentasjon med 
fordeler og ulemper ved 3 ulike scenarioer ble gjennomgått og vil bli sendt ut til utvalgets 
representanter. 
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